
 

 

 

 

2017 年 11 月教宗方濟各 

每月祈禱意向 

「讓我們祈禱在亞洲的基督徒能夠促進與其他宗教人士之間的交

談、和平和彼此了解。」 

亞洲地區最引人注目的特色為其豐富多元的種族，他們繼承了古老的文

化、宗教與傳統。在亞洲，教會是少數，面臨諸多挑戰。我們必須促進不

同宗教和文化之間的交談。交談是亞洲教會使命中非常重要的一部分。讓

我們祈禱在亞洲的基督徒能夠促進與其他宗教人士之間的交談、和平和彼

此了解。 
 

 

MONTHLY PRAYER INTENTION OF POPE FRANCIS 

FOR NOVEMBER 2017 

Pope Francis 

 

Let us pray that Christians in Asia may promote dialogue, peace, and mutual 

understanding, especially with those of other religions. 

The most striking feature of Asia is the variety of its peoples who are heirs to ancient 

cultures, religions and traditions. On this continent, where the Church is a minority, 

the challenges are intense. We must promote dialogue among religions and cultures. 

Dialogue is an essential part of the mission of the Church in Asia. Let us pray that 

Christians in Asia may promote dialogue, peace, and mutual understanding, especially 

with those of other religions. 


